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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedésekkel egyszerűsítették a hozzáférést 
az álláskeresési járadékhoz?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Az álláskeresési járadékhoz jutás egyszerűsítésére vonatkozó, K/10530 számú írásbeli kérdésemben
felvetettem, hogy a téma komoly gondot okoz a munkájukat elvesztő magyar polgároknak. 

Az álláskeresési járadék folyósításához szükséges adminisztráció ugyanis jelenleg igen bonyolult és
rengeteg időt vesz igénybe. A jogosultsági idő hitelt érdemlő bizonyítása rendkívül nehézkes, 
amennyiben a munkáltató időközben történt megszűnt, illetve akkor is, ha több munkahelytől kell 
beszerezni a szükséges igazolásokat. De ha különösebb fennakadás nincs is, a nagyszámú 
kérelmező miatt az átlagos ügyintézési idő akkor is 60 nap körül alakul. Minden rendelkezésünkre 
álló felmérés azt mutatja, hogy a bajba került magyar családoknak nem áll rendelkezésére kéthavi 
tartalék. Ezért a kialakult helyzet tarthatatlannak érzem és abban sürgős kormányzati segítséget 
látok szükségesnek.

Kérdésemre Schanda Tamás államtitkár úr 2020. május 27. napján a témát érintően gyakorlatilag 
annyit válaszolt, hogy az ügyintézési folyamatot egyszerűsítették és a kérelmek benyújtási 
lehetőségei is bővültek. Mivel azonban a részletek államtitkár úr válaszából kimaradtak, ezért az 
ügy részleteiről szíves tájékoztatását kérem.

A hétköznapok tapasztalatai ugyanis pozitív irányba történő változást sajnos nem támasztanak alá. 
Még hozzám is eljutott olyan visszajelzés, miszerint már a fentebb jelzett két hónapos átfutási idő 
sem volt elegendő ahhoz, hogy az állásukat elvesztők ellátáshoz jussanak.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:



1. Hány nap alatt jut általában ellátáshoz az állását vesztett munkavállaló a minisztérium 
információi szerint?

2. Milyen intézkedések történtek konkrétan, tételes felsorolásban az ügyintézési folyamat 
egyszerűsítése kapcsán?
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